
Szanowani Państwo, 
 
 
 
 
Od dawna śledzę Państwa działania i szczerze im kibicuję. 
Problem "zanieczyszczania" przestrzeni miejskiej jest mi szczególnie bliski, gdyż jeszcze jako 
Przewodnicząca Dzielnicy IV- Prądnik Biały, jako jedna z pierwszych, ponad dziesięć lat temu, 
prowadziłam akcje zamalowywania "bazgrołów". 
 
Jako Poseł na Sejm RP jestem  do Państwa dyspozycji i zamierzam wystąpic do Ministra 
Sprawiedliwości z prośbą o podjęcie działań w opisanej przez Pogromców Bazgrołów sprawie. 
 
Z poważaniem 
Katarzyna Matusik-Lipiec 


